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ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 

ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ Α΄ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ 

Αθήνα,  24/05/2021 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς: Υπουργό  Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων 

            

 

ΘΕΜΑ:  «Μόνιμα εξαιρετέοι χιλιάδες συνταξιούχοι με παράλληλη 

ασφάλιση» 
 

 

Αξιότιμε Υπουργέ, 

 

Με αφορμή την επίσκεψη Σας, συνοδεία με τον Διοικητή ΕΦΚΑ στο 

«πράσινο κτήριο», όπου έχει εγκατασταθεί το κέντρο ελέγχου του 

οργανισμού για την εκκαθάριση των εκκρεμών συντάξεων δηλώσατε ότι: 

«…όλες οι αιτήσεις μέχρι το 2018, τελειώνουν σε λιγότερο από έναν μήνα 

όλες σχεδόν οι υποθέσεις του 2019 και του 2020, και θα κλείσουν όλες οι 

εκκρεμείς κύριες συντάξεις μέσα στο καλοκαίρι…» ενώ παράλληλα με 

περίσσεια έπαρση προαναγγείλατε το «Ψηφιακό Δωμάτιο Επικοινωνίας» 

μεταξύ του ΕΦΚΑ και των εν αναμονή συνταξιούχων λέγοντας: «…όταν 

σε λίγες ημέρες παρουσιαστεί επίσημα, αφού πρώτα προηγηθεί η σχετική 

εκπαίδευση των υπαλλήλων, όλοι οι πολίτες θα διαπιστώσουν ότι πρόκειται 

για ακόμα ένα χτύπημα στο ‘πολυκέφαλο τέρας’ της γραφειοκρατίας μέσα 

στον ΕΦΚΑ…» 

 

Δυστυχώς, από τις άνω δηλώσεις Σας και την προώθηση της κυβερνητικής 

καινοτόμας δράσης, δεν αναφέρατε τίποτα για τις συντάξεις που έχετε 

χαρακτηρίσει ως «ανελαστικές» αλλά και τις διεθνείς, για τις οποίες 

απαιτείται αλληλογραφία του ΕΦΚΑ με φορείς του εξωτερικού. 
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Φαίνεται ότι οι άνω κατηγορίες εξαιρούνται της «πολυκέφαλης 

γραφειοκρατίας» του ΕΦΚΑ και γι’ αυτό το λόγο δεν δίδονται από το 

Υπουργείο ούτε στοιχεία ούτε πότε αναμένεται η εκκαθάριση τους. 

 

Υπενθυμίζεται δε, ότι στον 7ο χρόνο αναμονής προκειμένου να λάβουν τα 

χρήματα τους διανύουν χιλιάδες συνταξιούχοι με παράλληλη ασφάλιση, 

καθώς για άλλη μια φορά δόθηκε παράταση από τον ΕΦΚΑ.  Σύμφωνα 

μάλιστα με δημοσιεύματα, ο Οργανισμός επιρρίπτει ευθύνες στην εταιρεία 

που έχει αναλάβει τη δημιουργία λογισμικού, ώστε να υπολογιστεί η 

προσαύξηση  για περίπου 80.000 συνταξιούχους με παράλληλη ασφάλιση, 

οι οποίοι δεν λαμβάνουν το επιπλέον ποσό που δικαιούνται από τις 

επιπρόσθετες καταβληθείσες εισφορές.  

 

Η προσαύξηση μάλιστα εκκρεμεί από την έναρξη του Νόμου 

Κατρούγκαλου τον Μάιο 2016, ήτοι πριν από 73 μήνες, πράγμα το οποίο 

καταρρίπτει κάθε κυβερνητικό ευχολόγιο.  

 

Βάσει των ανωτέρω: 

 

Ερωτάται ο Υπουργός: 

1) Σε ποιο στάδιο βρίσκεται η εκκαθάριση των παράλληλων 

συνταξιούχων και ποιος ευθύνεται για την καθυστέρηση τους; 

 

2) Επιβεβαιώνετε ότι ευθύνεται η ανάδοχος εταιρεία που ανέλαβε τη 

δημιουργία του κατάλληλου λογισμικού και αν ναι, ποιες είναι οι 

απορρέουσες εκ της συμβάσεως  ευθύνες της; 

 

                                 Ο ερωτών Βουλευτής 

                                            Αντώνιος Μυλωνάκης 




